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HÍRLEVÉL 11 
  
A verseny végén nyilatkozták 1. rész: 
 
Matics Mihály, Viczena Gábor (Mitsubishi Lancer Evo IX, M csoport): 
Matics Mihály: „Nagyon jól éreztük magunkat a versenyen, igazából egy 
tesztversenynek szántuk. A hatodik gyorsaságiig vezettünk, ezután 
Krisztiánék kerültek az élre. A hajtással probléma adódott, az utolsó 
körben két gyorsot is enélkül kellett teljesítenünk. Az utolsó gyors előtt 
derült ki, hogy mindössze egy lemez hajlott meg, ami egy kapcsolót tart. A 
hátrányunkat már nem tudtuk ledolgozni, így meg kell elégednünk a 
második hellyel.” 
  
Hideg Krisztián, Kecskeméti Balázs (Mitsubishi Lancer Evo IX, M 
csoport): 
Hideg Krisztián: „Kicsit nehezen indult a nap, mert az elején gyengébben 
kezdtünk, keveset teszteltünk előtte. Gyorsabban kellett menni, mint 
ahogy azt először gondoltam. Nagyon élveztem a versenyt, minimális 
csúszások voltak, profi volt a szervezés. A pályákat nagyon szeretem, 
szenzációsak, és ismét bebizonyosodott, hogy esőben gyorsabban tudok 
menni, mint szárazon.” 
 
Notheisz Attila, Notheisz Ivett (Lancia Delta HF Integrale, M csoport): 
Notheisz Attila: „Klassz volt a nap, minden úgy működött, ahogy kellett. Az 
autó nagyon jó, el nem cserélném semmire! Az eső egyáltalán nem 
zavart, nem baj, ha csúszkál néha az autó. Bár jobb lett volna, ha reggel 
esik, és délután már nem, mert intermédiával mentünk már az elején is és 
az esőre igencsak elkoptattuk.” 
 
Wirtmann Ferenc, Schneer László (Ford Escort RS2000, Historic): 
Wirtmann Ferenc: „Megnyertük a futamot és ezzel a bajnokságot is, 
nagyon örülünk neki. Elégedettek vagyunk, a kilencből hét gyorsot 
megnyertünk, minden jól működött.” 
 
Gyabronka István, Eigel Attila (Opel Ascona B1900, Historic): 
Gyabronka István: „Harmadikként fejeztük be a futamot, itt lehetünk a 
céldobogón, ezért nem panaszkodhatunk az eredményre. Az esőben 
jobban oda kellett figyelni, de megoldottuk a feladatot.” 
 
Varga Roland, Varga Varga Sándor (Lada 21011, Historic): 
Varga Roland: „A második helyet szereztük meg, bár volt, aki 
megpróbálta megnehezíteni a dolgunkat, ezért nem volt egyszerű a 
hétvége. Ennek ellenére ez volt a legjobb versenyünk az évben! „ 
 
 


